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PRoToKoŁ
Z XISES.II  RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICACH
z dnia 05 tvrześnia 20l l r.

XI sesia Rady Mieiskiej odb1'la się w saliposiedzeń Ulfędu Mieiskięgo
i rozpoczęła się o godzinie l5.'. ' '
Na stan l5 radnych w sesji uczestniczyło 12 radnych'

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu'
W sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata Sendęcka Burmistrz Małomic, Pan Wincenty
chłostowski seketaź Gminy' Pani Renata Rynkiewicz Dyrektor Przedszkola
Publicznego w Ma,łomicach, Pani Ewa Koszewska Kierownik ośrodka Pomocy
społecznej w Małomicach' Pan Dariusz Pankiewicz Komeldant Konrisariatu Policji w
Szprotawie KPP w Zaganiu. ptzeltodniczący organóu, wykonawcfych .iednostek
pomocuiczyclr, radni.

Do okt 1 porządku obrąd.

Otwarcie sesii.

Przewodniczqcy Rady Miejs*iej ł.tdhy JózeJ'Cłrtcłrn dokonał otwarcia Xl sesji
Rady Miejskiej w Małomicach i powitał wszystkich zaproszonych gości: Panią
Malgorzatę Sendecką Burmistrza Małomic' Pana Wincentego Chłostowskiego Seketarza
Gminy' Panią Renatę Rynkiewicz D;.rektora Przedszkola Publicznego w Małomicach'
Panią Ewę Koszewską Kierownika ośrodka Pomocy Społecznej w Małomicach, Pana
Dariusza PaŃiewicza Komendanta Komisaliatu Policji w Szprotawie KPP w Żaganiu,
przęwodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych, gospodazy sęsji
Panie i Panów Radnych (lista zaproszonych gości stanowi załącznik do protokoł'l).

Pnepodtticzący RaĄ) Miejskiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 12 radnych, radny Klzysztof Grzelak nieobecny usprawiedliwiony, radna
Anna Hanasiuk nieobecna uspmwiedliwiona' radna Barbara Reguła nieobecna
usprawiedliwiona' zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i
postanowieli.

Do pkl 2

Przedsttwienie porzqd ku o brad.

Przewodniczący Rady Miekkiej ru.ln! Józef chuchra ptzedslawił pfoponowąIly
porządek obrad XI sesji (w załączeniu do protokofu).

Przewodniczący Rd.ly Miejskiej poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do
proponowanego porządku obrad.



Płzewodhicz.py Rady M,.eJtłlej wnioskował o wprowadu enię do proponowanego
porządku obrad sesii w pkt' 7 Po jęcie uchwał w sprowie: ppkt. 7 projektu Llchwały w
sprawie pfzystwienia o sporzą.lzenia zmi.,n)| stu.lium uwar,rnkow.,ń i kieruhkó|9
zagospodarowania pfzestrzennego gminy Malomice, ppkt 8 projektu uchwały w sprawie
l|li,orzenio wyodręb,,ion,ch rachunkó,9 rlocl,odów vlasn)łcl'' oraz wprowadzęni€ w
ppłt'g plojeldu uc}wały w sprawie wlfażenia zgod! na uvorcie umow przedwstępnej
nabycia i wytl7,ietiawiania nietucho,t\ości zabudowanych położ,onych w mieście
Małomice.

Pfzewodnicząc), Ra.Iy Miejskiej wniosko\,v'ał o wykrcślenie f proponowanego
porządku obrad pkt 9 Infołm.,cji z prac Rody Po||,iatu zągąńsl<l..ego ponieważ w dniu
dzisiejszym Radny Powiatu jesl nieobecny na sesji.

Pruewod|'iczący RLII! Miejskiej poddał pod głosowanie wnioski.

(]losolt,anie: za l2 mdn1clr. pr.zecirv 0ladn)clr. \ł.stlz1'Nało się 0 radnych.

Pfzeh)od,,iczący RitI! Miejskiej oświadczył. że wnioski zostały pżyjętę.

Płzewo.lniczący Rady MĘskĘ poddał pod głosownia porządek obrad z
naniesionymi zmianami.

Głosowanie: za _ 12 mdnyc|r. przeci\\ 0 md|r)ch. ustrz!'mało się 0 radn].ch.

Prue|vodnicząc! Rady MĘskiej
zmianami został pżyjęty (w załączeuiu do

Do ,kt 3

oświadczył. że porządek z Danięsionymi
protokołu).

Przvjecie orotokołu z IX sesii z tlttiu I7 czerw,ctt 20I I roku, X sesii z ttnia
04 sierpnia 20ll roku.

Płzewodniczący R.ldy MĘskĘ poinfornował, że komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Przemysław Kucharzewski' radna Krystyna Leśniewicz, radna Stefania
Małycha nieobecna usprawiedliwiona zapoziała się z protokołem z IX sesji Rady
Miejskiej z dnia 17 czerwca 20l l roku i nie wniosła uwag'

Przewodtticząc}) Rndy Miejskicj poddał pod głosowanie pżyjęcie protokołu
z lX sesji Rady Miejskiej z dnia 17 czeLwca 2011 roku.

Głosowanie: za. 12 radnych' przeciw _ 0 radnych. wstrzymało się . 0 radnych

Prue|podt1icząc)) Rady Miejskiej oświadczy|. że protokół z IX sesji został
przyJ ęty'

Ptze'ło.lnicząc) Rrl.ly Mie'tłiej poinformował. że komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Ra1.ał Niemiec. tadna Barbara Reguła nieobecna usprawiedliwiona,
radny Krzysfof sakuta zapounała się z protokołem z X sesji Rady Miejskiej z dnia 04
sieĘnia 20l1 roku i nie wriosła uwag'

Przewod|'iczącJ) Rad! Miejskiej poddał pod głosowarrie przyjęcie plotokołu
z X sesji Rady Miejskiej z dnia 04 sierpnia 201I roku .



Głosowanie: za - |2 radnych' przeciw 0 radnych' wstrzymało się _ 0 mdnych

Pruewodniczt1cy Rady Miejskiej oświad'czy|. że protokół z X sesji został
przyjęty'

Do pkt 4

Jnformaci Burmistno z okresu miedzvsesyineeo i spr wozdanie
z wvkonania, uchwsL

Pfzewo.lnicząc), Rad), Miejskiej ldzie|ił głosu Palri Brrrmistrz Małonric.

Pa,ri Rutmislrz przedstawiła informację z oklesu międzysesyjnego za nriesi4c lipiec.
siemięń 201lr. dot' realizacii zadań w zakresie:

l. Pani Burn]istŹ poinformowała, że Gmina Małomice Wystą)iła z wnioskiem do
Wojewody Lubttskiego o powołanie konrisjids' szacowania szkód - wystą)ienia
opadó\\ na\\ aln}'cl] \\. okresie czenviec i lipiec 20I lroku na terenic Gnrin1' Małonrice'
Po powołaniu konrisji plzystąpiono do sporządzenia pr.otokołów szkód. Na telenię
Gminy sporządzono 85 protokołów w tym 53 protokoły. gdzie straty wyniosły ponad
30% i 32 gdzie straty wyniosły poniżej 30%.
w międzyczasie p' Bunnistrz Małomic wystąpiła z pismem do lnst}.tutu Meteolologii
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu o wydanie opinii. czy w okesie lipca i sieęnia
w}stą]iły deszcze nawa]ne' Po otrzynraniu infomacji meteorologicznej z Instytutu
Meteorologii Gospodalki wodnei we wrocIa$iu \łynika. że w nriesiącu czetwcu
występujące opad.v. nie nialy ch.lmkteru deszczu rrart'alnego i nie osiągały
współczynnika rł'vdajności opadó\\'o wartości co najmniej tl.0. W dniu 22 lipca
występujące opady atmosferyczne nje miały charakteru deszczu uawalnego i osiągnęły
współczynnik w/w.
W dniu 8 września br. sporządzone protokoły z oszacowania zakesr.r i wysokości
szkód w gospodarstwach rolnych spowodowan),ch niekorzystnym zjawiskami
atnosferycznyni deszcz nirwalnv w Gninie Małonrice w 2011 roku zostaną
dostarczone clo Urzętlrr \'oicu(ldzkiego ll Corzorrie Wiclkopolskim. W prz1,padku
przyjęcie pr.otokołów pojej akceptacji zostaną pŻekafane l5 wżeśnia do Urzędu.

2. W dniu 01 ''r'rześnia Pani Burmistlz uczęstniczyła w rozpoczęciu roku szkolnęgo.
Pani Bumristrz poinfbrmowała, że przed rozpoczęciem roku szkolnego wykonany
został do szkoły w Matomicaclr chodnik wraz z podjazdenr dla osób
niepełnosprawnych' Ponadto zaplanowaDo \'\rybudować chodnik we$'nętżny łącząc1,
sfkołę f halą spoftouą'

3. w dniu 25 sierpnia 20l l roku dokonano odbioru wybudowanych dróg gminnych na
terenie Gminy.

4. złożono wnioski współfinansowane z Unii Europejskiej w ramach Europejskiego
Funduszu Społecznego pn. lrrd1'rvidualizacja plocesu nauczania i wychowania uczniów
zklas]. l].] ' la rirrl laull pl io|\ rcru iX dziaianie 9'l podcŁla{anic 9'I'2.'

5. otŹynrano ślodki finansowe lt. rr'ysokości 50'000 zł. części oświatowej srrbwencji z
rezelwy budżetu palistwa na doposażenie hali spot.towej'
W Zespole Szkół w Ma'łomicach wykonano systemem własnym 3 gabinety.



6- Realizowan} jest projekt pn. ..Radosna szkoIa ..olŹymane 
środki plzeznaczono na

zakup pomocy dydaklycznych do mtejsc zabaw u szkole. Celem tego projektu jest
przygotowanie szkoły do przyjęcia sześcio1atków'

9.

'7.

8 .

stan liczebny uczniów w szkole Podstawowej w Chichach utrzymany Jest na
poziomie roku ubiegIego. Natomiast stan ucunió\ł, w Zespole Szkół w Małomicach
zmniejszył się r'r porounaniu do rrrktr ubiegIego'

Rada Rodziców wystąriła z wnioskien o nie zmniejszanie oddfiałów ll klas
gimnazjaln1ch. Dokonano podzialtr odd7ialÓw z ] klas utworzono 2 klas1.

Złożono projekt. który jest współfinansowany z Unii Europejskiej z Funduszu
Społecznego w ramach priorytetu VII promocja integracji społecznej działania 7'2
Przeciwdziałanie wykluczeniu i wznrocnienie sektom ekonomii społecznej
poddziałarrie 7.2.l. Aklywizacja zawodowa i społeczna osób zagrożonycń
wykluczonych społecznym.

l0' Ponad1o Gmina ubiega się o środki z Programu Rozwoju obszarów Wiejskich' Na
dzień dzisiejszy trwają prace zr,r,iązane z opracowanienr projektu do 17' 1 1.201 1 roku.

l I. Wytyczono do sprzedaży działki budowlane na ul' Szkolnej.

12. w dniu 4 września 20l l zespół Małoniczanki uczestDiczył w uroczystych obchodach
120 rocznicy powstania chóru \a'Zeuthetr'

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie p)tań.

sołtys Elż,bie,a Lis zapytała, czy będzie możliwe budowanie oczyszcza|ni
przydonorvych.

Paxi Butmislr4 poinfofmowała. że ruszy nowy progranr w zakresie budowy
przydomowych - l/3 kosztów będzie pokrywał mieszkaniec' Na następnej
otrzymają wnioski na budowę przydomowych oczyszczalni.
stwierdzając' że nie ma pytali pŹeszedł do kolejnego punktu porządku

oczyszczalnr
sesji sohysi

obrad.

sołtys Mi|osh'r, Zlęlrl/ poinformou,a]. że rł. trakcie budowy drogi gminnej nie
wykonano zjazdó\ł.do 3 posesji. Zap)tal. kto nra wykonać zjazdy do tych posesji'

Pa.ni Burmista poinfotmowała' że zjazdy musi wykonać właściciel posesji we własnym
zakresle.

Do pkt 5

Informocia Przewodniczqceeo Rarlv Mieiskiei z okresu miedzvsesvinego
i Przewodniczqcvch Komisii Radv Mieiskiei,

- .. .!łzewodlic:ący Ridy Miejskiej ptzedstawił informację z okresu międzysesy.;nego
20.06.201 I r.- 02.09.201 I r. jn:

l ' W okresie nliędzysesljnYnl Pr.zervodrliczilc\' liady pŹ)'gotow)'wał i podpisywał do
przekazania podjęte Lrcltwały Rady Mie]skiei izgłoszone przez radnycl] wnioski
i interpelacje na lx sęsji Rady Miejskiej w dniu 17 czerwca 20l1 roku. 

4



2. W dniu 22 częrwca 20l lr. PrzewodDiczący Rady uczestniczył w zakończeniu roku
szkolnego w Szkole Podstawowęj w chichach'

3. W dniu 10 lipca 20l l roku Przewodniczący Rady został zaploszony plzez sołtysa wsi
Sliwnik qa i.estyn rcdzinny na któlynr miał okazję spotkaDia się z mieszkańcami
Sliwnika.

4' w dniu 04 sierpnia 2011 roku odbyła się x sesja Rady Miejskiej zwołana w trybie
pilnym na wniosek Pani Burmistrz

5. W dniu 14 sierpnia 201l roku Wiceprze\łodnicząca Rady Miejskiej radna Barbara
Reguła uczestniczyła .' w corocznym spotkaDiu w lestauracji ',Halinka''
Zolganizowanym z okazji ',Dnia Jubilata' któIego organizatorami byli Bumistrz
Małomic oraz Małomickie Koło Związku Kombatantów Rzęczpospolitęj Polskiej i
Byłych WięźniÓw Politycznych.

6. w dniu 02 września Przewodniczący Rady Miejskiej uczestniczył w przygotowaniu XI
sesji Radl Mieiskiej w Malornicach.

7. W dniu 04 września 20ll roku Plzewodniczący Rady Miejskięj został zaploszony
pżez starostę PowiatLl zagaliskiego na Powiatowe Swięto Plonów, którę odbyto się w
Brzeżnicy.

8. Wdniach8, 15,22,29|ipca201| roku w godz. 1500.l600 Przewodniczący Rady w
trakcie pełnienia dyżurów rozpatrywał bieżące splawy Rady Miejskiej omz załatwiał
sprawy zgłaszane przęz mieszkańców gminy'

Przewodnicząc)l Kombji Rewizyjnej rudny Krzysztof sąkllo oświadczył' że Komisja
Rewizyjna w okresie międzysesyjnym nie odbyła spotkarria.

Plzewodniczącą Kotxisji Budż,etu, Gospodlrki i spraw spolecznych rą.lna Kfystyng
Leśnie|qicz oświadczyła, że Konisja Budietu. Gospodalki i Spraw społecznych w
okresie międzysesyjnym nie odb; la spotkania'

Do pkt 6

Interpelacie i zapytaniu radnvch. sołtvsów i Przewodniczg,cego Samorzadu
Mieszkańców,

Pruewodniczący Rady Micjskiej poprasjl o zgłaszarrie irrterpelacji i zapytań'

soli,s Elżbieta Lis

Wnioskowała o zebranie zalegającej ziemi na jezdni i poboczu drogi powiatowej w
niejscowości Chichy _ Janowiec (niebezpieczne zalo.ęty).

R..dt|ą K t)|slyt1 i I'eśhie,|icz

Ponowiła wniosek dotyczący napra\łJ powstałej dziury w drodze ul' Mickiewicza w
mieście Małomice'



fuzewodniczący Rady Miejskiej Józef chuchm

Wnioskował o remont końcówki drogi gminnej w nriejscowości Janowiec w kierunku
Bobrzan.

Wnioskował p zamontowanię nięczynnej lanpy oświętlenia u]icznego przy świetlicy wiejskiej
w Chichach.

Przewodt|icz.|c)' Rltly Miejskiej zrrr.ócil uwagę Komcndantoui Policji p. Dariuszowi
Parrkiewiczowi , żeby p|zekaza| swoinr podwładnynr' aby w trakcie pełnienia służby
patrolowej po telenie Gnriny w godzinach nocnych nie używali sygDałów świefuych.
Ponadto poprosił' aby skierować patrol w rejon cmentarzy'

Przewodnicząc), Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji, po przerwie
wznowił obrady przechodząc do kolejnego puŃtu porządku'

Do pkt 7

Podiecie uchwał w sprrwie:

wvrażenia zeodv n udzielenie bonifikt,ty od oDłatv zą przekszĄałcenie
prawo ,|żytkob'ania wieczystelo w pr wo b,łasności nieruchomości

iwM, ,,l. Kościelnei 15 ttziałka Nr
pob,ierzchni 3.]I6 m. , bedacei b, użv|kowaniu wieczvstvm,

PĘewod,liczący Ra.ly Miejskiej przędstawił projekt uchwały w sprawie
wyrazenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa uż1tkowania
wieczystego w pra*'o własności nieruc|romości położonej w Małomicach przy ul.
Kościelnej 1 5 działka Nr 36l /8 o powierzclrni ]. ] 16 nr] ' będącej w uży1kowaniu
wieczystym,
Pani Burmisltz wyjaśniła' że (3) prqekty uchwał na udzielenie bonifikaty od opłaty za
przekształcenie pfawa uż}tkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości'
będącej w ui},tkowaniu wieczystym. są standaldowe i cykliczrre i ostatnie, ponieważ
zmieniły się przępisy. ostatecz,ly termin wpływu wniosków o przekształcenie upłynął z
dll ieln 8 sięlpnia 20l1 roku.
Bonifikata zgoclnie z ustawą Wynosi 90% opłaty za przekształcenie p|awa użytkou,ania
wieczystego w plawo własności nieruchomości. uzależniona jest od miesięcznego
wynagrodzenia w Gospodarce Narodowej za ostatnie półlocze roku poprzedzającego rok
w którynr wystąpiono z żądaDien przekształcenia' Dochód dotyczy każdego jednego
czlonka rodziny w gospodarstwie donowym .

Przepodniczący Rttdy Miejskiej Ś\,.lierdzając. Że nie ma uwag i pytań podda,l
go pod głosowanie'

Głosowaniel za _ 12 radnyclr' przeciw _ 0 t.adnych, wstrzymało się 0 r.adnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|. żę uchwała została podjęta
(w załączeniu do plotokołu).



na udzielenie boniłika e
prawa użvtkowania wieczvstego w prawo włflsności nieruchomości

i w Mdomicuch ul. Sienkiewi 29 działka N| 719/1 i Nr
719/2 o łąclnej powierzclttti 834 m. , bętlqcei w użvtkowuniu wieczystvm,

Przewbrlniczący Rady Miejskiej przedsta\\'ił plojekt uchwały w sprawie
wyrafęnia zgody rla udzięlenie bonifikaty od opłaty za pzekształcęnie plawa
uz,'tkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości położonej w Małomicach
przy ul. Sienkiewicza 29 działka Nr 7]9/l i Nr 719/2 o łącznei powierzcturi 834 m2.
będącej rt r'rż1tk<lrrarriu w'iecz\'st\ n].

Plze||oihicząc| Rad! Miejskiej stwledzając. że nie ma uwag i pytań poddał
go pod głosowanie.

Głosowanię: za _ l2 ladnych, przeciw 0 ladnych, wstżymało się _ 0 radnych

Ptzewodl1iczący Rttdy Miejskiej oświadczył. że uchwała została podjęta
(\^ fałącze|liu do plolokoIu).

wvrażenig zeodv na udzielenie bonifikatv od oDtIltv zo Drzeksztatcenie
Drawa użytkowania wieczvstego i pr wo własności nieruchomości

ionei w Małomicach uI. Mickiewicztl 14 tlzittłfu Nr 743 o
powier7chni 779 n, , bęclqcei w uiytkowaniu wieczvstym,

Przewoduiczt1cy Rady Miejskiej ptzedstarł'ił projekt uchwały w sprawie
\qrażenia zgod} na udzielenie bonifikaty od opłaty za pĘększtalcenie prawa
uż)'tkowania rvieczystego rv prawo rł,łasności nieruc|romoŚci .po|ożone'j w Małomicach
przy ul. Mickiewicza 14 działka Nr 743 o powielzcbni 779 m.. będącej w uz}tkowaniu
wleczystym.

PĘevo.lhiczący Rady Miejskiej slwię|dzaiąc. że nie nla tlwag i pytan poddał
pr.ojekt uchwały pod głosowatie.

Głosowanie: za _ 12 radnych, przeciw - 0 radnych. wstrzymało się - 0 radnych

Pfzepodniczący Rady Miejskiej oświadczył. że uchwała została podjęta
(w załączeniu do protokołu).

ust enia liczbv punktów sprzetluży napoiów ttlkoltolowvch zgwieraiacvch
powvżei 4,5l% alkoholu oraz zusl,d .tsvtuow,ania mieisc sDrzedgży i
p oday) aniT napo i ó|9 Ilko ho lo|vych,

Prze}vodl,iczący Rady Miejskiej ptzedstawił projekt uchwały w sprawie
ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów a|koholow]ch zawieĄących powyżej 4.5%
alkoholu oraz zasad usytuoNania mieisc sprzedaż}, i podawania nlapojów alkoholowych'

Pa i Bu|,ltis||z \Ą'yjaśniła, że uchwa]a NR XXXVIll/254l2009L' Rady Miejskiej w
Małonricacl] z dnia l1 sierpnia 2009 l' w sPrawie ustalenia liczby punktóW sprzedazy
napojów alkoholowyclr zawierającyclr powyżei 4'5% alkoholu ot.az zasad us}tuowania
miejsc sprzedaży i podawania napoiów aLkoholowych została zaskat.or-B plzez
Prokuratulę Rejonową w Żaganil ze względu na powielanie przepisóW usta\ły o



wychowaniu w trzeŹwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, a następnie została
skiercwana do Wojewódzkiego Sądu Adnrilristracyjnego w corzowie Wielkopolskm,
który po rozpoznaniu sprawy ze skalgi Plokuratora Rejonowego na uchwałę Rady
Miejskiej stwierdzi'ł niewaŹność zaskarżonej L|chwały.
wobec tego zgodnie zań. 12 ust'| i2 ustawy zdnia 26 pażdziemika \982t.
o wychowaniu ̂ \.tżeźwości i przeciwdziałaniu alkoholiznowi Rada Miejska ustala
w drodze r'rchwały. dla 1clcnu gminy (miasta) l iczbę punktów splzedaży napojów
alkoholowych za\,\'ieraiących powyżej 4.5% alkolrolu (Z wyjątkien pi\ła).
p|zez|\aczonyc|) do spożycia poza miejscen sprzedaży jak iw miejscu splzedaży',.
,.Rada gminy usta|a ' w drodze uchwa|y. zasady usytuowania na tęrenie gminy miejsc
sprzedazy i podawania napojórv a|koholowyclr''(w załączeniu do protokołu).

Pruewo niczqc! Ra.ly Miejskiej stwietdzając, że nie ma uwag ipytań poddał go
ood płosowanie.

Głosowanie: za 12 radnych' przeciw _ 0 radnych. wstrzymało się 0 radnych

Pne|vollniczący Rady MiejskĘ oświadczy|. że uchwała została podjęta
(w załączeniu do protokohr).

|uvsokości stowek opłol za z ięcie Doso drogowego oruz umieszczenie w
pgsie tlroeow,m urzulzeń infrastrukturv techniczr,ei i obiektó|ł
budowlanvch niezwitzanvch z potrzebomi zaraulz{rnia dros(mi lub
potrzebami ruchu dropowego or z reklam wvnikaiqceeo z
płzedsięwzieć nie realizowanvcl' DĘez Gmine Małomice,

Przewodnicztlcl Rady Miejskiej pzedstasil projekt uchu'al1 u sprauie
wysokości stawck opłal za zajęcie pasa clrogolvego oraz unrieszczenie w pasie drogowym
urządzeń inf|astruktlLry technicznej i obiektów budo\ł1anych niezwiązanych z potrzebami
zarządzania drogani lub potfzebami ruchLl dlogowęgo olaz leklam wynikającego z
przedsięwzięć nie realizowanych przez Gminę Małomice'

Pani Bur,nislrz wjaśriła, że w poplzedniej uchwale w sprawie wysokości stawek opłat za
zajęcie pasa drogorvego oraz umieszczenie rr pasie drogou.ym urządzeń infrastnrktury
techniczrej iobiektów budowlanych niezrł,iązanych z potŻebanli zarfądzania drogami lub
potżebami ruchu dlogowego oIaZ leklam wynikającego z przedsięwzięć nie
realizowanych przez Gninę Małonice ' Ptokuratura Rejonowa w Zaganil zatztlciła
powielalrie przepisów ustawy w uchwale.
Zmiany obejmują wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Jednakże w celu
zapewnienia przejrzystości proponuje się uchylić w całości uchwałę. o której mowa wyżej
ipodjąć uchwałę. która w całości rrregulrrie spmw-l związ'ane z zasadami naliczenia opłat
z ty1ułu zajęcia pasa dlogowego' w pŹcdstawionym p|oiekcie LLch\\,ały p|oponuje się
zróŻ1icować slawki z punktu widzenia clralaktelu wykorrywania plac lub wbudowanych
urządzeń uwzględniając fakt. czy służą one zaspokojeniu fbiolotlTcl] potrzeb mieszkańcóW
i w bezpośredni sposób nrogą się one przełożyć na koszty usług świadczonych na ich rzecz,
np. cenę wody, odprowadzenie ścieków itp. opłaty pobrane z tego qtu'łu będą stanowiły
dochód budżetu Gminy Małomice.

Pr1,ewodniczący Ro.b| Miejskiej stwieldzając. że nie rua uwag i pytań poddał go
pod głosowanie.

Głosowanie: za 12 radnych' przeciw 0 radnych' wstrzymało się _ 0 radnych

)



Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta
tu zalączeniu do pt'otokolul'

przvstqDienia do sporztłdzenia mieiscowePo planu zagosDodarowania
przestrzennePb Gminv Małomice, obeimuigcego terenv położone y) obrebie
Janowiec,

Ptzewodhicząc! Ra.Iy Miejskiej przedstawił plojekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestżennego
Gminy Małonrice. obejnrującego teleny położone w obrębie Janowięc,'

Pani Bułmisttz wyjaśrriła, że projekt ucbwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodatowalria plzestrzerurego Gminy Małomice' obejmuje teleny
położo[e w obrębie Janowiec. Telen objęty planenr nriejscowym położonyjest w $anicach
administracyjnych grrrirr1' Małonrice w obt.ębie Janowiec.
PotŹeba oplacowania planu uwatunkorłana jest koniecznością wvznaczenia terenu dla
brldolty parku e|ektrorł'ni \r/iatro\ł'yclr KARTowIcE SA z obszalem oddziaływania oraz
okeślenie przeznaczenia i warunków zagospodarowania terenów objętych planem,
stosownie do wymogów wynikających z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu
przestżennyn]' obecnie telen objęty projektem planu jest u4tkowany rolniczo, wyłącznie
pod uprawy polowe' lnicjatoręn] przystą]ieDia do opracowania miejscowęgo planu
miejscowego.iest: ',FW 4'. Sp. z o'o. uL' Padelewskiego 9' 76-200 Słupsk' która fłożyła
wtliosek z prośbą o ult.zględnienie w pr.ojekcie nriejscowego planrr możliwość realizacji
przedsięwzięcia : .. Budowa parku clekuorvni Wiatrowyc]r KAltToWlCE sA..
Argumenlen za prfystąpienienr do sporządzenia nriejscowego planu jest rządowy program
pozyskiwania energiize źródeł odnawialnych wyrrikający z zaleceń Unii Europejskiej'

PĘepo.lniczący Rady Miejskiej stwierdząąc' że nie ma uwag i pytń poddał go
pod głosowanie.

Głosowaniel za - ]2 radnych, pźeciw _ 0 r.adnych. wstrzyr,nało się 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświad'9zył' że uchwała została podjęta
(w załączeniu do plotokołu).

przvstqDienia do sporzqdzenia zmianv studium uwarunkowlń i kierunków
zagosDodarowani Drzestrzennego eminy Małomice,

Przewodniczący Rąd! MieFkiej prfedstawił projekt uch\łały w splawie
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunl(owań i kięru*ów
zagospodarcwal1ia pżestrzennego gmiuy Małomice,

Pani Butmistn wyjaśniła' że plojękt uclrwały w sprawie pŹystąpienia do sporządzenia
aniany stlldium uwarunkorvań i kiet'unkórv zagospodar.owania plfestrfennego gmirly
Małonrice inlbmują. musi się zgt.1wać z powyższyn] projektenr. Założeiria sporządzanego
planu miejscowego nie są zgodne z ustaleniani studiunr uwarunkowań i kienuŃów
zagospodarowania plzestrzennego gminy Małomice' gdyi tereny w studium są okeślone
jako obszary rolniczej działalności produkcyjnej, dlatęgo studium zostanie w tym zakresie
zmienione (w 7a|ączeniu do protokolu.)'

P|zewo.Iniczrp! Ra.ly Miejskiej stwierdza1ąc. żę nie ma uwag i pytań poddał go
pod słosowanie.



Głosowanie: za l2 radnych, przeciw 0 radnych. wstrzynrało się - 0 radnych

Przewodniczący Rlld)ł MĘskiej oświadcĄ, że uchwała została podjęta
(w fałączeniu do protokołu)'

utworzenia wyodrebnionvch rach unków tlochotlów własnvch

Przewodniczący Rady Miejskiej ptzęd'stawlł plojekt uclrwały w sprawie
utwolzenia wyodrębnionych rachunków dochodów własnych

Pąni Bu,nisft wyjaśniła. że projekt uchwały w sprawie utworzenia wyodrębnionych
r.achunków dochodów własnych nie niesie zniaD ilnansow]'ch dla budżetu. Po podjęciu
uchwały szkoła będzie mogła mieć ś.odki na własnym koncie (darowizny. czymze) i
przeznaczaćje na wydatki bieżącę danej jedDostki budżetowej' Z tym że nie mogą być
przeznaczone na r|nansowanie wynagrodzeń osobowych'

Ptzewo.lniczący Rądy Miejskiej stw|qdza:ąc, że nie ma uwag i p}.tań poddał go
pod głosowanie'

cłosowanię: za _ l2 radnych' przeciw 0 radnych' wstrzymało się _ 0 radnych

Przepodniczący Ra.ly Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta
(w fałącfeniu do protokołu).

Pfzewod,|icząc! Rarly Miejskiej wnioskował o wykeślenie z porządku obrad
projektu uchwały r,v sprawie zmieniającn uchvatę p spravie uchwalenia uchwa$
budż,etowej Gh,iny Mglontice rl 201]tok.

Głosowanię| za _ 12 radnych. przeciw 0 ladnych' wstrzymało się _ 0 radnych

Pfzewo.lnicząq) Rarl! Miejskiej oświadczył. że wniosek został przyjęty projekt
uchwały zmieniająca uclrwałę w sprawie uclrwa|enia uchwały budżetowej Gmily
Małomice na 20l l t.ok został wykleślony z pol.fądku oblad.

nabvcia i
wvtlzicrżlwiflnia nieruchomości zabudowunvch położonvch w mieście
Małomice.

Pnewodniczący Rady Miejskiej popr.osił Parrią Burrnistl.z o przedstawienie
projektu uchwały w sprawie wyrażenia Zgod)'na zawarcie unowy przedrvstępnej nabycia i
wydzierżawiania nieruchomości zabudowanych położonych w mieście Małomice.

Pani Burmisttz omawiając plojekt uch\Ą,ały w sprawie Wyrazęnia zgody na zawarcię
umowy przedwstępnej nabycia i wydzięrżawiania nieruchomości zabudowanych
położonych w mieście Małomice poinformowała. iŹ na dzień 9 wżeśnia 20l1r.
wyznaczony został temin otwarcia ofęń na zakup zorganizowanej części przedsiębiorstwa
Alpos Polska Sp. z o.o. w upad|ości likwidacyjrrej. Potencjalny naby\łca Wuppemralrn AG
, która to spółka jest w 100% własnością WuppermaDn Ac z siedzibą ottostraRe 5 D -
51381 Leverkusen zainteresowala jest wyłącznie częścią w której prowadzona była
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dotychczas produkcja plofili zan,]kniętych.w pozostałęj części firma nie jest
zainteresowana nabyciem nieruchomośct'
W trakcie zapoznania Rady Wierzycieli upadłego z ofertą zakupu spółka wielokrotnie
podnosiła. że oczckuje. iż przed przetlllgieIn 2 niert|chomości o kt.)rei nlowa wyżej Zostanie
w}dzielona część produkc),ina z u.ylączeniem lrali cynkor'r,ni. wial magazyno\-'v.ych i
cjągów kol))uDikacyjD),ch'
Wobec powyzsŹego, iż procedura ta może trwać około pół roku wydaje się, żę dobrym
rozwiązaniem będzie przystąlienie Gminy do nabycia od kupującego tej części
nieruchomości' która położona jest na działach objętych uchwałą' Zaploponowany Radźe
projekt uchwały umożliwi sfinalizowanie zakupu przedsiębiorstwa w terminie 9 września
201lr. podstawy do tuuclromierria pr.odukcji w nriesiącu paździeniku br.. a tym samym
zgodnie z zapewnieniami inwestora do pracy może powrócić cała załoga pracująca lam
przed upadkiem zakladu.
Aktywność Gminy w powyższej sprawie jest tym bardziej zasadl7a, ii|' zapobiegnie ona
podziałowi przedsiębiorstwa i sprzedaży linii technologicznej, co uniemoŹliwi wznowięnia
dotychczasowej produkcji bez perspektyw zbycia samych nieruchomości'
Analiza sytuacji gospodarczej rł.najbliższym otoczeniu Gminy Szprotawa' fagan
wslQzuje' że baldzo tnldno jest zbyć nieruchoność plodtlkcyjną podmiotowi' któIy
rainteresowany.jest ich gospodarczym uyxolzysranletn.
Reasumując podkreślam. że inwestof gwalantuie rrtlzyrnanie w zakładzie produkcję, a tym
samyn powlót do pracy zwollionych pmcownikó\ł'

Płzewodniczący Rad! Miejskiej slwień,zaJąq że nie ma uwag ip}'tań poddał go
pod głosowanie'

Głosowanie: za l2 radnych, pl.zeciw _ 0 radnych. wstrzynrało się _ 0 radnych

Płze|po.lniczący Ridy Miejskiej oświadczy|. że uchwała została podjęta
(w załącfęniu do protokołu).

Do pkl I

I nte roelaci e i zaovtan ia mieszko ń ców,

PrzewodniczącJ) Rad)' Miejskiej poprosiI o zgłaszanie interpelacji i zapytań.

Z obrad sesji zwolnił się :"adly Rafał Niemiec, udzia'ł w obradach zgłos!ła radna Anna
IIarrrrsizł - w sesji uczęstniczy ]2 ri.l,lyc,l'

Sołtys Dl,nuta cdho|,s ka

Ponowiła wniosek dotyczący naprawy mostku i dlogi we wsi Lubiechów w kięrunku na
,'dębinę''.

Wnioskowała o naprawę drogi gminnej rve wsi Żelisław'

P.,ni Bułmistrzw odpowiedzi na zgłoszony wniosek poinfbrmowała' ze na dzień dzisiejszy
nie może zapewnić wykonania zgłoszonych robót.'

I1



Do otk.g

Pnewodniczący Rady Miejskiej poprosił' o zgłaszanie wniosków.

Ra.ln o steIą n io Malyc h n

Zawnioskowała o wycięcie suchych gałęzi na drzewach rosnących na ul. Jana Pawła II na
przeciw kina i ośrodka Zdlowia stwaŹaj ąc ych zagIożenie.

Wnioskowała o naprawę zapadniętego chodnika na końcu ul. Leśnej.

Ra.lny Krzyszbrsąkuto

Wnioskował w imieniu mieszkańców oraz własnym o wniesienie do planu inwestycyjnego
na rok 2012 oraz zabęzpięczęnie środków finansowych na rok 2012 na przebudowę drogi
grninnej ul. Staszica.

Ratlną Anna Hanasiuk

wnioskowała o odnowienie przejścia dla pieszych na ul. chrobrego naprzeciw
przedszkola w Malomicach.

Radny JózefKatpiński

Wnioskował o naprawę powstałych dziur wjezdni ul. Słowackiego przy skręcie na PIac
Tysiąclecia (na przeci\\' p' Łużaka). na przeciw posesji nr 32 oraz na krzyŹówce ul.
Slowackiego - Mickiewicza.

Wnioskował o zlikwidowanie dzikiego wysypiska w Małomicach za torami na
przedłużęniu ul. Słowackiego'

Radny Jan Katpiński

Ponowił wriosek w sprawie fanontowada lamp oświetlenia uliczrrego ua
istnięjących shpach przy drodze powiatowej wę wsi chichy (za świetlicą wiej skd'

Wńoskował o wykoszenie poboczy drogi powiatowej w Bobrzanach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Józef Chuchra

Wnioskował o ustawienie znaku dlogowego ,,ślepa ulica.' i ograniczenie szybkości do 30km,/h
w Janowcu na odcinku nowej drogi w kierunku p. Tokara.

Radna Alina Benedyk

Wnioskowała o wplowadzęnie zakazu używania syreny przeciw pożarowej do innych
celów np. wesela.

Prcewodniczący Ratly Miejs kiej Józef Ch uch ra

Wnioskował o założenię rynięn na budynku len]izy oSP w Janowcu'
12



Soltys |łlo dysła wa ZIu o loicz

Wnioskowała o założenie lampy oświet]eniowej we wsi Janowie nr 60'

Płzewodniczący Rady Miejs kiej Józef Ch ąchłą

wnioskował o udrożnięnie drogi dojazdowej na cnrentarz w chichach od strony wsi Chichy'
która rł obecn1nl cza.ie pzebiega Po tel'cnic pry\naln) m.

Do ptk,10

Odpow iedzi na intern elaci L

Pani Bu|misltz poin1brmowała' Źe odpowiedzi Lrdzieli na piśmie'

Do pkt Il

Sprgh,ozdanie z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei w Małomicach za m-c

Prze|,odnicząc)| Ra.lr Miekkiej poinfonrrował. że w okresie sprawozdawczym m.c
gr.udzieli 2010 t.oku i I póh.ocze 20ll r.okrr Rada Miejska podjęła 50 uchwał w tym 1
uch\ł,ały stwierdzono nieważność'

Do pkt 12

I nformaci e i o św iadcze nia.

Pnni But,,\istrz poinfbrmowała. że \\' Utzędzie Miejskim Najwyzsza lzba Kontroli
rozpoczęła kontrolę w zakresie zaządzania gospodarką ściekową na tercnie Gminy'

fuzewodl,iczący Rądy Miejskiej ptzedsIawił sklad komisji sprawdzającej prawidłowość
protokołów w III kwartale 20l1 roku w składzie:

1. Radny Rafał Niemiec
2. Radna Balbara Reguła
3. Radl1y KŹysztof Sakuta

Pdni Burmistfz poFosiła o zwołanie sesji Rady Miejskiej w Małomicac]r na dzień
28'09'2011 roku na godzinę 15-tą Posiedzenie Komisji Budżętu, Gospodarki i Spraw
Społecznych i Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Małomicach ustalono na dzień
28.09.20|1na godzinę 13-tą '

Do pkl 12

Zakończenie.

Płzewodnicząc! Ratly Miejskiej oświadczył, że porządek obĘd został wyczerpany i
zamknął sesję Rady.

l 3
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Sesja zakończyła się o godzinie 17a0
Na t}m Fotokół zakończono i podpisano.
Protokół zawięra 14 ponrrmerowanych ston'

,I
. .^ l

FrotokoAnt:\l
Krystyn( antejewska

\--"'l

Podpisv Komisii:

Radny Rafał Niemiec
Radna Barbara Reguła
Radny Krzysztof Sakuta

Uwagi Komisji:

P?J,EWoD\y;v+cv/,w-/(:
... c,/r*ratl .

f.
3 .

t4



PORZADEK OBRAD XI SESJI RADY MIEJSKIEJ
DNIU 05 września 2011 ROKUwMAŁoMIcAcHw

(proponowany)

Porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku.
3. Przyjęcie plotokołu z IX sesji z dnia 1,1 czerwca 2oI1 roku, X sesji z dnia 04 sieęnia 20l 1

roku.
4- Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykonania uchwał.
5. InformĄa Przewodrriczącego Rady Miejskiej z okresu międzysesyjnego

i Przewodniczących Kornisji Rad1 Miejskiei ' 
-

6' Intelpelacje i zapytania ladnych, sołtysów i przewodniczącego Samolządu
Mieszkancó\a'.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
- wyrażenia fgody na udzielenie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użylkowania
wieczystego w prawo własności nieruchomości położonej w Małomicach przy rrl.
KościelĘ 15 działka Nr 361/8 o powierzchni ] ' 1 l6 m2 . będącej u użytkówanu wreczysrym,

- wyrażenia zgody na udzielenie bonifikat)'od opłaty za plzekształcenie prawa uż}tkowania
Wiecfystęgo w prawo wlasności nieluchomości położonej w Małomicaóh przy ur.
SieŃiewicza 29 działka Nr 719l1 i NI 719l2 o łącznej powierzchni 834 m2 ' będącej w
uż}'tkowaniu wieczystym,

- wyfażenia zgody na udzielenie boniljkaty od opłaty za pEeksftałcenie pmwa uż)'tkowania
wleczystego w pra\ł/o wIasności nieruchomości położonej w Małomicach przy ul.
Mickięwicza'14 działka Nr 743 o powierzchni 779 rrr2, będącej w użytkowan'iu wieczystym,

- ustalenia liczby puŃtó\\, sprzędazy napojów alkoholorł1,ch zawieĄącyclr powyzej 4,5l"
alkoholu oraz zasad usytuowarria miejsc sprzedaży i podawania napo|ów altoholowych'

- zmieniająca ucbwałę w spmwie ustalenia wysokości stawek opłat ża zajęcie pasa drogowego
oraz umieszczenie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiel.tów
budowlanych niezwiązanycl] z potlzebani zarządzania drogami lub potrz;bami ruchu
drogowego oraz reklam wynikającego z przedsięwzięć nie ręalizowaIrych przez Gminę
Małomicę.

- przystąlienia do sporządzenia miejscowego pIanuzagospodar owania przestrzennego Cmin;
Małomice,

- zmieniająca uchwałę w splawie uchwa1enla
rok.

uch\łały budżetowej Gminy Małon ce na 201 l

8' Informacja z prac Rady Powiatu Zagańskiego'
9. Interpelacje i zapytania mieszkaliców'

10. Wnioski.
l l. Odpowiedzi na interpelacje.
12' Sprawozdanie z wykonania uc|rwał Rady Miejskiej w Małomicach za m.c gruc|zień 2010r'

i l półrocze 201l r.
l3. Informacje i oświadczenia.
14' Zakończenie.



PoRZĄDEK oBRAD xI SESJIRADYMIEJSKIEJ
w MAŁOMICACH w DNIU 05 września 2011 ROKU (uchwalonv)

Porzadek obrad:

1. Otwarcie sesii.
2. Przedstawie;ię.poŹądku.
3. Przyjęcie plotokołu z IX sesji z dnia 17 cze(wca 2011 roku, X sesji z dnia 04 sierpnia 2011

roku.
4. lnfbrmacja Bunnistrza z okesu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykonania uchwał.
5. lnfomlacja Przewodnicz4cego Rady Miejskięj z okesu międzysesyjnego

i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.
6. InteĘelacje i zapytania radnych, sołtysów i przewodniczącego Samorządu

Mięszkańców.
7' Podjęcie uchwał w sprawie:

- wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty za pEekształcenie plawa uż1'tkowania
wieczystego w plawo własności nieruclronrości położonei w Małonricaoh przy ul.
Kościelnej 1 5 działka Nr 361/8 o powierzchni 3 ' l 16 m] ' będącej w użytkowaniu wieczystym,

- wylażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa uŻ),lkowania
wi€czystęgo w prawo własności nieruchomości położonej w Małomicach p.rzy ul'
SieŃiewicza 29 działkaNI719/l i NI719/2 o łącznej powierzchni 834m', będącej w
uż}.tkowaniu więczystym'

- wyraŹenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty za pEekształcenie prawa użytkowania
wieczystego w prawo własności nienLchonlości poIożonej w Malomicach przy ul.
Mickiewicza t4 dzia|ka Nr 743 o povrięrzchni 779 m'. będącej \ł uŻ)tkowaniu \łieczystym.

- ustalenia liczby purrktów spvędaży napojów alkoholowyclr zawieĄącyclr powyżej 4,5%
alkoholu oraz zasad usytuowania miejsc splzedaży i podawania napojów alkoholowych'

. wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym
ulządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z pofuzębami
zaządzania drogami lub potrzebami ruclru drogowego oraz leklam wynikającego z
przedsięwzięć nie lealizowanyclr przez Gnrinę Mało icę.

. przystą)ienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Małomice, obejnrującego tereny położone w obrębie Janowiec'

- przystęienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przęshzennego gniny Małonrice'

- utworzenia \łyodlębuionych raclrunków doclrodów własnych,
- wyBżęnia zgody na zawarcie umortry przedwstępnej nabycia i wydzięrżawiania nieruchomości

zabudowanych położonych w mięście Małomice.
8. lnteĘelacje i zapytania mieszkairców.
9. Wnioski.

10. Odpowiedzi ua interpelacje.
1 l ' Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Małomicach za m-c grudzień 2010r.

i I półrocze 20l lr.
l2' lnfonnacje i oświadczenia'
13. Zakończenie.



LtsTA ot}ECNoŚCI

Radnych llady Micjskicj w Malomicaclr

na sesji nl Xl w clnirr 05wześlia 20l1 l.oku.

""p

L.p. NAZWISKO I IMItr ///_ PODPIS
l . Bałuczyński Henryk ryv"
2. Benedyk Alina ,/

chuchra Józef ;'////,/,

4. Ganowska Danuta '/@'-"k
f,. Grzelak Krzysztof

Ni.o L d.n.t' u V m\,i.t hlion.t,

6. Hanasiuk Anna

Karpiński Jan7. l- 4,łi
8. Karpiński Józef h.r(,
o Kucharzewski PrzemysłaW "(r*U-/'

10. Leśniewicz Krystyna (  
Ę . '

11 Małycha stefania lV,u 0,,ł:L,,
12 Niemiec Rafał y',/,./.r,,,,.,'
13 Reguła Barbara

v|t.,Qbć.|^?, ' . \ ^
tu6d../c.u<\ecl I I x\ O.ng/

14. Sakuta Krzysztof _ , J/ )
15. | świerzański Jan )?1/t



LISTA oBDCNoscI soŁTYsow

na sesji n[ xI Rady Miejskiej w Małomicach

w. ln iu 05 wlzcśnia 20 l1 roku.

soŁTYsI

NAZWISKO I IM
Miroslaw Zięta| . so{tys wsi Bobrzcny

Elżbieta Lis _ sołtys wsi Chichy

Władysława Zdanowicz - soltys wsi Janowiec

Danuta Ganowska - sołtvs wsi Lubiechów

Henryk Dlugosz - sołtys wsi Sliwnik

Katarzyna Dziwdta - sottys wsi Zc'lislav"

Jan Rzyski - Przewodniczący Satnorządu

Mieszkańców Małomic



LISTA OIJECNOSCI

zaploszonycl] gości na XI sesję Rady Miejskiej w Małomicach

, W dnil| 05 wrześlria 201l r.oku'

L,D. NAZWISKO I IMItr STANOWISKO PODPIS
1. Sendęcka MałgoIZata Bum1istŻ Małomic. -tftt'';
,, Kurowska Balbala Skarbnik

J . Chłostowski Wincen|y Sel<retalz ilńlostort(
4. Piaskowy A lelisancicr' Dyr'. PSzP Chichy

5. Pilarski Zdzislsw Dyrel<tor Z.Sz.

6. Rynkiewicz Renata Dylektol PP w M-ch n
7. Feliriski Altur' Kierownik MZGK

8. Barylak Eugeniusz Iladny Rady PowiatLr

9. Koszewskc Ewa - Kielownil< OPS ('/;cv/'
10. Wityriska Ulszula Dylektol MOI(

11. Góruriak l"eresa Dyrektor BP

12. Pankiew icz DuliLrsz l(one nclant l(. P. l';.L
13.

14.

'  15.

16.

17.

18.

19.

20.

21.



Przewodniczący Rady Miejskiej
w Malomicach

WNIOSEK

Ploszę o usprawied|iwicllic lnoiei nioobecn(lgci w aniu Q[:.Q.,9-..*9]]1'.' na scsii luay

*G.q*ł.e4 G.'v.glst
Rady Miejskiej w Makrnicach

Mie jsk ie j  w l \y 'ało l ] ) i c l ch '  . .  . '^  J. 
Powo<|enl nlrl i. ' ' i  lt icrl|reer 'ś(i icsr 'Fl '\[l ' ' ' ' l1!']l 'o:u

Młłomioc 'dnia. .4 ' . .Q.9 ' . . ' ' . . ' zot l ' , .

+fl, .):1.{v*i.".,r,e.

DECYZJA

na posiedzeniu scsj i



Małomice 'dn ia . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 l  l . r .

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Małomicach

WNIOSEK

Proszę o usprawiedliwienie n]ojej nieobeclos"i * ani.' '. S.'s.:*Qll.'|.. na scsji Rady
Miejskiej w Małomicacb.

DECYZJA

ŃiV usorawiedliwiam nieobęqność \

i#;iłjiil;'.+'4ń{)r.ańzlręŁ;.(o.''.'i';Ń.l,{.'' ''..'..'....'.na posiedzcniu sesji
Rady Miejskiej w Małomlcach w dll iu.. 'J.:.Y):. ' '.*Y:]:l.. '.. '.



Radłły/I{adna Mrr lon ice  . t ln i Ó .H . ' .  ! .& . . .  . . .201 Lr .

2"r,6e-
Rady Miejskiej w Małonricach

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Malomicach

WNIOSEK

,ł,ura*o,,

DECYZJA

no posiedz-eniu sesj i



ź{YJ:'- ,t€'V4tŚ4;J

c.W,ffis4q.&'\do'

vla}on''ice. dniaQŚ'Q J.......zot t.,'

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Małomicach

WNIOSEK

ECY ZJ A

Nie/ usora,więd]iwianr nreo|'eqnośc n.
i ; ; ; , ; |ł{@ąW.; '  :h '* t 'o^a ' '  i  ; ;ń ' ' ' ' ' ' ' ' . ' ' ' ' ' ' .  n"  l ,os i c t l zc l  l  i  r l  s . ' s i  i  l l ad}

Mie jsL ie j  w V l lo r r r i , i r c l r r r  rL r i r r "V ' l  :  \ t ) '  4 .u ' t  
"


